
Protok6t Nr 101/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Mifiskiego

w dniu 25 wrze6nia 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli :

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski
Wicesta rosla - Krzvsztof Plochocki

cztonkowie Zarzqdu; Marek Pachnik
Piotr Wieczorek
t-ukasz Bogucki

oraz: Darruta Roguska - Skarbnik Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Wojciech Osihski - naez, Wydz. Gospodarki NieruchornoSciami
Emilia Piotrkowicz - nacz, Wydz, Oswiaty i Promocji
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz, Inwestycji

Porzqdek posiedzenia:

1 Otwarcieposiedzenia.
2 Przyjgcie porzqdku obrad.
e l^f^"*^ ^i^ ^ A-i-J. ll,ru"duJd u ueralalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawy z zakreser sluzby zdrowia,
5. Podjqcie uchwaly w sprawie powolania komisji konkursowej do przeprowadzerria etapu

powtatowego 17 edycji Konkursu ekologicznego dla dzieci imiodziezy ze szkol na terenie
powiatu minskiego pt. ,,Okaz kulturq i chron naturq' .

6 Sprawa wycinki drzewa z terenu Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcego w Minsku Maz
7, Podjqcie uchwaly w sprawie ustalenia harmonogramu realizacji dochodow i wydatkow

budzetu Powiatu Minskiego na lV kwartal2017 r,

B. Ptzedstawienie wynikow konsultacji projektu ,,Programu wspolpracy Powiatu Miriskiego
z organizacjatli pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi w art 3 ust. 3 ustawy
z dnia 24 kwietnia 2003 r, o dzialalnoSci pozytku publicznego i o wolontariacie
w 2018 r.'

9 Sprawy oswiatowe.
10 Podjqcie uchwa{y w sprawie przyjqcia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy

Spolecznej w Kqtach
11. Podjgcie uchwaly w sprawie u2yczenia czqSci nieruchonroSci poloznej w miejscowosci

Siennica, stanowiqcej drogq powiatowq nr 2738W
12 Podjqcie uchwaly w sprawie znrian w budzecie Powiatu na 2017 rok,
13. Sprawy roZne.
14 Przyjgcie protokolu posiedzenia w dnir; 1'1 wrzeSnia 2017 r.
'1 5. Zanrkniqcie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni JanTarczyriski otworzyl posiedzenie

Ad. 2

Starosta - Antoni Janlarczynski przedstawil porzqdek posied zenia, do ktorego
wprowadzono zmianq, dotyclrczasowy pkt 11- Podjqcie uchwaty w sprawie ustalenia



harmonogramu realizacji dochodow i wydatkow budzetr; Powiatu Minskiego na lV
kwartal 2017 r. zostal przeniesiony jako pkt 7, Z powylszq znrianq porzqdek zostal
przyjqty jednoglosnie

Ad, 3

Starosta - Antoni JanTarczynski poinforrnowal o nastqpujqcych sprawach:
- zakonczyla siq kontrola RlO, podpisany zostat protokol iwplynglo wystqpienie
pokontrolne zawierajqce 3 wnioski
- wplynqi list Minister Cytryzacji - Anny Strezyhskiej podsunrowujqcy rocznq prac?
Wydzialu Geodezji
- odbylo siq pieruvsze posiedzenie Kornisji Bezpieczehstwa i Porzqdku, wrqczone
zostaly powolania na 3-letniq kadencjq,- podplsana zostala umowa z Bankiem Sp6ldzielczym w Minsku Maz. na kredvt
w kwocie 6,6 rnln zt,
- w Mazowieckim Urzqdzie Wojewodzkim odbylo siQ wrqczenie odznaczen
pracownikom (odznaczenia otrzymali W. Bartnicki, E Niedzialkowska, M, Slazak,
A UScinska).

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poinformowal o nastqpurjqcych sprawach:
- uczestniczytw posiedzeniu Rady Spo'tecznej w Rudce na ktorym podjgto uchwalq

opiniujqcq pozytywnie przeksztalcenie w spo{kg kapita,lowq,
- odbylo siq posiedzenie Powiatowej Rady Rynku Pracy liczba zarejestrowanych
bezrobotnych spadta i wynosi obecnie Z,gol bezrobotnych,
- uczestniczyl w konferencji ,,Weekend za pol ceny" zorganizowane) przez Minrsterstwo
Sporlu i Turystyki iWielki GoSciniec Litewskj,
- uczestniczyl wraz z dyrektorenr pSDS clyrektorern pCpR 

i

w lgnacowie w konferencji zorganizowanej w ramach programu
wsparcia dla rodzin ,,ZaZyciem",
- przekazat czlonkom Zarzqdu do zapoznania
w ZSA

pismo prawnika opisujqce sytuacjq

Ad,4
Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski powiedzial, 2e ma informacie co do

wysokosci ryczattu od 1 pazdziernika br na szpital i przychodniq: ryczalt wyrrosi
7,434,770 zl, do tego oddzielny ryczaft na Swiadczenia kosztochionne (endoskopia
i tomografia) 249,537,60 zl, na kartq DILO (tylko w ramach dzialania przychodni)
6.716 65 zl oddzjelny ryczalt. na neonatologiq, potoznictwo iginekologiq - 1,187 i3B
zl, ryczall. na SOR na dotychczasowym poziomie nocna i swiqteczna opieka
medyczna - 512,250 zl (na kwartal). Stwierdzit ze generalnie ryczalt jest o 200,000 zt-
300.000 zlwyZszy niz wynikaloby to z kontraktu (wynika 1o ze zwyZki o 2o/o wartoSci
1 punktu), Dodal, ze kontrakt na fizjoterapiq do korica roku jest ni2szy o 113,
P. Artur Wiqckowski powiedziat ze w sieci jest szpital i 12 przychodni, nie ma w sieci
laryngologii stomatologii, fizjoterapii okulistyki.
Ponadto poinformowal, 2e okres rozliczeniowy za nadwykonania zamknie siq na
koniec wrzesnia i bqdziemy siq rozliczacw pa2dzierniku

Dyrektor SPZOZ powiedziai, ze pawilon funkcjorruje poza aptekq (ze wzgrqou
na brak wyposazenia), Poinformowa{ tak2e, 2e je2eli chodzi o dach wykonany pzez
firmq AKPOL, to odbqdq siq mediacje, ale nie maJeszcze oficjalnej irriormacji, kiedy
siq odbqdq
Z-ca dyrektora - Czestaw Mazek powiedzial, ze sq dwa przecieki na pawilonie, ale nie
wynikajq one z blqdnego wykonania dachu przez firnre AKPOL Dodal, ie przecrcKa
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kompleksowego



dach na SOR. Dach ten corocznie by.l naprawiany, ale rra tym etapie juz to rrie
wystarczy i nalezy wykonac powaznq iuz naprawQ tego dachu. zwrocil siq do
wykonawcy dachu o oszacowarrie naprawy tego dachu. Dbda+, 2e przecieka rowniez
dach na oddziale wewngirznynr.
P Czesiaw Mazek zwrocit sig z prosbq o wyrazenie zgody na wykonanie napraw
dachow ze srodkow przeznaczonych na modernizacjq szfitala, gdyz mogq nie zostac
zrealizowane izolatki. Wyjasnil, ze szacunkowy koszt naprawy dachu na SOR to kwota
3B 950 zl, a na oddziale wewnqtrznyrn - 2g 514 zt.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedziai, ze szpital musi zabezpieczyc
srodki na ten cel ze Srodkow wtasnych, a na najblizszej sesji zostanq wprowadzone
zostanq przeniesienia w tym zakresie.
Z-ca dyrektora SPZOZ powiedzia!,2e modernizacja szpitala I etap rozpocz,ql sig od
dzialan dostosowawczych, m,in. stary OIT dostosowano dla oddziatu polozniczego, na
parterze przeKazano poradnie i wykonawca przystgpuje do budowy nowych ipstalacji
W piwnicy przekazano czqsc wentylatornii Do wykonania jest siec cieptownjcza
iwqzel cieplny (umowa zostaia podpisana, termin wykonarria do kohca listopada).
Dodal, ze kotiownia pozostanie jako uzupelniajqca

Kolejno p czesiaw Mazek poinformowa{, ze w przychodni wykonawca
przeRazal do t-tzytkowania lV piqtro, trwajq prace na polowie I piqtra oraz na ll i lll
piqtrze. wedtug jego oceny opoznienie wynosi 2-3 tygodnie, Termin umowny
zakonczenia modernizacji przychodni to 15 listopada br
Dodal ze do przychodni wykonano juz przylqcze ciepia i wqzet cieplny. ponadto
powiedziai, ze klimatyzatory w pawilonie bqdq jLrz montowane, podpisana zostata
umowa na wyKonanie ogrodzenia szpitala (termin wykonania 15listopada br,).
Ponadto p, Czeslaw Mazek powiedzial,2e izolatki na oddziale wewnetrznvm rnoqa nie
zostac zrealizowane, bo przedlu2alq siq prace projektowe

Dyrektor SPZOZ - Arlur Wiqckowski odniosl siq do sytr-racji kadrowej w szpitalu.
Powiedzia'f , Ze na oddziale wewnqtrznym jeden lekarz odszedi ale rownre2 1 lekarz
t^-^^^=^ttwLPwvLqr Pt duv.

Starosta - Antoni Jan Tarczyriski poruszyt medialnq kwestiq zatrudnienia
p S . Zwrocil siq do Wicestarosty z pytanie m, czy wiedziai o tej sytuacji
wicestarosta - Krzysztof P{ochocki odpowie dzia!, ze wiedzial, ze p s- . zostat
zatrud n io ny
Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e do tej chwili zadne z mediow nie kontaktowary srq z
nim w tej sprawie P s przyszedl z podaniem, bo szukat pracy po
przeanaltzowatriu catej sytuacji przylql do pracy i zaproponowal pelnienie obowiqzkow
kierownika dzialu Dodal 2e w jego opinii osoba ta nie zostata zwoliriona
dyscyplinaInie, a posiada kompetencje, zeby pracowac w tym dziale. Nie by{o Zadnej
przeszkody formalnej ani prawnej, zeby zatrudnic tq osobq.

Starosta - Antoni Jan Tarczyriski powiedzial, ze zostala przeKazana weo{ug
wlasciwosci skarga dyrektorowi spzoz 11a pracownika szpitala

Ad, 5

Naczelnik Wydziatur Sroclowiska i Rolnictwa - Stanistaw Smater poinformowal,
ze ogioszotra zostala 17 edycja konkursLr ekologicznego pt ,,Okaz kulturq i chron
naturg' Zaproszenia wyslano do szkol WyjaSnil, 2e do wytonienia laureatow nale2y
powoiac komisjq i zwrocil siq o oddelegowanie czlonka Zarzqdu do prac w komisji.
Zarzqd Powiatu zgtosil p, t_ukasza Boguckiego
Nastgpnie odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie powolania kornisji konkursowej
do przeprowadzenia etapu powiatowego 17 edycji Konkursu ekologiczriego dla dzieci



t mlodzie2y ze szkol na terenie powiatLr minskiego pt ,,Okaz kulturq i chron naturq,;
przeprowadzono giosowanie, w ktoryrn za podjqciem uchwaly Zarzqd opowiedzial siqjednoglosnie,

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 640/17 w sprawie powolania kornisji
konkursowej do przeprowadzenia etapu powiatowego 17 edycji Konkursu
ekologicznego dla dzieci i mtodziezy ze szk6t na terenie powiatu minskiego pt.
,,Oka2 kulturq i chrori naturg,',

Ad, 6

Naczelnik Wydziatu Srodowiska i Rolnictwa - Stanistaw Smater powiedzial ze
dyrektor Girnnazjum i Liceum ogolnoksztaicqcego w Mirisku Maz, zwrocita siq
o wyrazenie zgody na usuniqcie 1 drzewa - daglezji, ktora ma czqsciowo uszkodzone
korzenie i pochyla siQ w kierunku buclynkur szkoly Wydziai przychylit sig dopowyzszego wniosku

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na usurriqcie drzewa z terenu GiLO w MiriskLr
Mazowieckim.

Ad. 7

Skarbnik Powiatu * Teresa Bqk omowila projekt uchwaly w sprawie ustalenia
harmonogramu realizacji dochodow i wydatkow 

'budzetu powiatu Minsxrego nalV kwartat 2017 r. WyjaSnita, 2e na lV kwartai poziom dochodow zalolonv zostei
w wys. 99 5% i poziom wydatkow w wys,99,9B%

Przeprowadzono glosowanie nad projektern uchwaly w sprawie usratenla
harmonogramu realizacji dochodow i wydaikow budzetu powiatu Minsr<rego na
lV kwarta{ 2017 r. czlonkowi e zarzqdu glosowali nastqpuiqco:

jqciem uchwaly,
odjqciemr uchwaly,
odjqciem uchwaly,
podjqciem uchwaly,

-_ Czlonek Zarzqdu - t_ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly.
Glosow przeciwnych i wstrzynrurjqcych sig nie byto,

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalq Nr
harmonogramu realizacji dochodow i wydatk6w
lV kwartat 2017 r.

Ad, B

Naczelnik Wydzialu Oswiaty i pro
'15 wrzesnia br zakonczyiy siq konsultacj
Powiatu Miriskiego z organizacjami poza
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia
i o wolontariacie w 201 8 roku" Konsultacle
na stronie internetowej Starostwa, na
W wyniku przeprowadzonych konsultacji
programu

Zarzqd przyjql przedstawionq informacjg

641117 w sprawie ustalenia
bud2etu Powiatu Miriskiego na



Ad, e

Naczelnik Wydzialu OSwiaty i Pronrocji - Emilia Piotrkowicz powieciziala, 2e
w zwiqzRu ze zblizajqcym siq Dniem Edurkacji Narodowej nalezy podjqc temat nagrod
starosty dla dyrektorow i nauczycieli wyjasniia, .u 'strrosi^' 

prry.nuje nagrody
dyrektorom i nauczycielom po zaopiniowaniu przez Zarzqd, Nastqpnie pize,dstawiia
zestawienia przygotowelne pzez Wydzial z informac)q o przyzn anycn nagrodach dla
dyrektorow oraz propozyclqnagrod dla nauczycieli, Dodala, ze w budzecie-na nagrody
lest 61 451 zt, odjgta zostata kwota 5 000 zl l,akqw miesiqcu czerwcu przyznano dyi.K Milewskiej-Stasinowskiej WyjaSniia, ze kwota ktdrq posiaOamy umozliwra
przyznante dwoch nagrod dla dyrektorow i 1g nagrod dla nariczycieli
Powiedziaia, 2e wydzial proponuje przyznac nagrody w wyiokosci 5 jo) zt dla
nastqpujqcych dyrektor6w:
- p Elzbiety Wieczorek
- p Edyty Ludwiniak.
Natomiast jesli chodzi o nagrody clla nauczycieli to zaproponowano wysoKosc 2,800 zt

Zarzqd Powiatu wyrazit zgodq na powyzsze propozycJe,
Kolejno p. Emilia Piotrkowicz powiedziala,2e od 1 wrzesnia br. jestesmy zobowiqzani
ustalic stawki dotacji dla Niepublicznej Szkoly Specjalrrej Podstiwowel iunkclonulqcej
A','y Mtodziezowynr osrodku Wychowawczyrn w Podcierniu, Doiychczasowego
gimnazjr"rm zostalo przeksztalcone w 8 letniq szkoiq podstawowq. W zlo2onej
informacji za miesiqc wrzesien wykazano 6 uczniow gimnazjLrm ll klasy girnnazjum
i23 Lrczniow lll klasy oraz 5 uczniow klasy 7 szkoly p6dstawowej Stawka-dotacji na
1 ucznia tej szkoly to kwota j.232,22 zl,
Ponadto Naczelnik wyjaSnila, ze jesteSmy zobowiqzani ustalic stawkq dotacjii przekazywac na ucznia policealnej szkoly dla doroslych ks::talcqcej
w.zawodzie medycznym ,,Edukator", wyjasnila, ze z uwagi na fakt, iz powiert Minski
nie prowadzi szkoly policealnej dla doros
zgodnte z a-r, 90 ust. 3 ustawy
w wysokosci nie nizszei niz S0% p

i rodzaju odpowiednio w najblizszei
typu i rodzaju Wyjasnila, ze korzys laczenle
najblizszego powiatu prowadzqcego osieona
na stronie Ministerstwa Edukacji Na =k";;;;powiat lipski azowieckie) s1 ;;;;;i
B ustawy o s Wskazany przez aplikacjg powiat lipski prowa6;zr szkoiq
Policealrrq d alcqcq w zawodzie medycznym, jednakze wchodzi ona
w skiad CKU w Solcu nad Wislq i nie ma tnozliwoSci wyodrgbnienia kosztow wyrEcznre

ca w zawodzie nredycznym,
iat odpowiedni znajdujqcy siq na rerente

dzqcy co najmniej jednq szkolq danego
wskaznikur dochodow podatkowyclr na

y spelniajqcy wymagania ustawow,3 zostai
kujawsko - pomorskie, gdzie wskaznik

w powiecie swieckim: 163 g6 a w powiecie
atomiast roZnica w stosunku do Sarnorzqdu

Wojewodztwa Mazowieckiego wynosi: g3,3.1 
),

Miesiqczna podstawowa kwota dotacji w 20 7 r w powiecie swieckim na ucznia szkoly
poltcealnej dla doroslych ksztalcqcej w zav odzie rnedycznym w systemre z3ocznym
wynosi: 363,88 zl



Wobec powy2szego przyjqto stawkq na ucznia szko'ly policealnej ,,Edukator" w Mirisku
Mazowieckim w wysokosci 181,94 zl (363,gg zt x s0 o/o=1g1,g4.21\.

Nastqpnie p. Emilia Piotrkowicz przedstawila zestawienia dotyczqce wysokosci
subwencji w 2017 r z tytulu niepelnosprawnosci (sprzqzenia, aulyzm, Asperg;er) oraz
szacunkowe koszty z tym zwiqzane Przypontniala, Ze Zarz'qd przy'zna! 1 etat
pedagoga specjalnego dla ZS im, M Sklodowskiej - Curie w Mirisku Maz, Wyjasnila
1e \a pozostale jednostki przystuguje 1,2 etatu nauczyciela specjalisty
P, Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e na kazdego ucznia, kiory posiada or:reczenie
przysiugujq dwie godziny zajqc rewalidacyjnych, Dyrektorzy poinformowati, 2e

rawa.
muJemy na tych uczniow Srodki a nie
specjalista opracowuje do 30 \/vrzesnra
utyczny, w ktorym okresla co z uczniem

Wicestat'osta - Krzysztof Ptochocki powied zial, 2e moze gdzies w s1rukturze
tych 6 szko'l' w ktorych sq uczniowie z Aspergerem, autyzmem Iub sprzezeniami
powinien byc wyodrqbniony zespot do realizacji-szczegolnfch potrzeb edukgcyjnych
dzieci.

P Emilia Piotrkowicz powiedziala,2e od 1 wrzesnia 2017 r. obowiqzr-rje nowa
ustawa Prawo oswiatowe, nowe rozporzqdzenie MEN z 9 sierpnia 2Oi7 r, w spfawre
zasad udzielania, organizacji pornocy psychologiczno - pedagogicznerj ktore
zobowiqzuje dyrektorow do nowych zasad pomocy z ktorych szkola oqOlie ro:zliczana,
Nastqpnie wyiasnila, ze w zakresie przydzialu dodatkowych godzin pozalel<cyjnych
wydziai proponuje, aby odwrocic tq sytuacjq i przyznai godziny na pomoc
psychologiczno-pedagogicznq i na zajgcia pozalekcyjne KazdZ szkoia ma swojq
specyfikq inp, w GiLO zwrocila siq o godziny na zalq'cia pozalekcyjne dla 3 uczniow
dla kazdego po 2 godziny na indywiduarny program naurki,- j angir:lskiego,
i. niemieckiego i matematykq, Zaproponowata, ze mozna byioby 

-wzmocnlc

dodatkowymi etatami Poradniq, ktora bqdzie mogta oddelegowac specjalistq rJo danej
szKoty

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powied zial, 2e nlozna bytoby przyznac po
dodatkowym etacie do kaZdej z tych 6 szk >l

P Marek Pachnik zaproponowat, zeby w nriesiqcu pa2dzierniku spraw6zic, czy
w szkotach sE opracowane lpET-y i kto je realizuje.
Po analizie tematu wicestarosta zaproponowal, aby przygotowac informacjq, lakw danej szkole ka2dy uczei ma realizowane szczecr6rne norrzeh, ponadto
nnrariorlzial )a trzaAc ni;-,- -^"^^^'-^,.,^^ :;,',;^'.-r^--::;""'" " HvL' Lvvv '

vvvvlev4,qr' zv ,zvao bqdzie zorgantzowac z dyrektorami w tym zakresie spotkanie
Nastqpnie naczelnik Wydzialur Oswiaty i Promocji przedstawila wnrosek

Szkol Agrotechnicznych o przyznanie % etatu pr:dagoga
tLt psychologa, w zwiqzku z tym, ze w szkole jest g uczniow
1 uczen, dla ktorego przysluguje wsparcie specjalisty
zial, ze powinniSmy doprowadzic, 2e na kazde dziecko, na ktore

otrzymujemy Srodki powinny byc przeznaczone na tych konkretnych uczniow,
zatr vtdn tajqc s p e cj a I i s tow.
Koleino p rzed stawio ny zostal wn iosek dyrektora G im n azju m i Liceum
Ogolnoksztatcqcego w Miirsku Maz, o przyznanie 5 godzin na nauczanie jqzyka
polskiego dla ucznia z Wietnamu

Zarzqd Powiatu przyznal5 godzin na nauczanie jqzyka polskiego na I r;emestr
Kolejno p. Emilia Piotrkowicz przedstawila wniosek dyrektora 2espo,lu Szkol
Agrotechnicznych w Mihsku Maz., w ktoryrn poinformowala,2e nalezv dla B uczniow



wej w klasie lll architektury krerjobrazLt
muszq realizowac naukq jazdy na ciqgniku

a szkota nie posiada sprzgtu, wigc
rektor zwrocila siq o wyrazenie zgody
jazdy samochodem osobovl'ym, ale

10.
zdy kategorii B nie uprawnia do kierowania

dstawa programowa bqdzie zrealizowana
wowczas nalezy szukac alternatywy, aby

o pismo Fundacji Warszawski lnstytut
Bankowoscr, ktora zwrocila siq z propozycjq porozumienia w zakresie realizacji leicji
edukacji ekonomicznej w szkoiach
Dodala, 2e 4 szkoly sq zainteresowane wspolpracq, Powiat nie ponosi z tego tytu,lu
kosztow finarrsowych
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powie dztal, 2e jesli szkoty bqdq chcialy wejsc
w ten projekt, wowczas jesli zajdzie taka potrzeba dyrektorzy wysiqpiq z wnioskiem
o podjgcie uchwaly w tym zakresie, pismo pozostawiono do a'nalizy."
Naczelnik Wydziaiu Oswiaty i Promocji przedstawila informacjq pzedstawionq przez
Poradnig Psyclrologiczno-Pedagogicznq w Mirisku Maz. jak pr:zyznanie dwoch etatow
wplynie na skrocetrie okresu oczekiwania na badanie W zakiesie badanla Sl czas
oczekiwania w tym roku skroci siq do 1 roku a w kolejnym roku do 2-4 nriesiqcy
natomiast na badanie u neurologopedy w tym roku do'1.miesiqca, a poznie,j Oo'Z-g
m restgcy

Ad, 10

Sekretarz Powiatu - Danuta Rogus epzyjqcia Regularninu Organizacyjnego r.
Wyjasnila, 2e zmiany wprowadzone do
z 2008 r. i zmienionego w 2011 r. i 20jS eprzeprowadzono gfosowanie, w ktorym za
jednogtosnie. 

Y'e' "v' vv '\'v' vttt La 
a

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 642/17 w sprawie przyjgcia Regulaminu
Organizacyjnego Domu Pomocy Spolecznej w Kqtach,

Ad,11
Naczelnik WydzialLr Gospodarki NieruchomoSciarni Wojciech Osinski

powiedziat ze wojt gminy Siennica zwrotil siq o uzyczenie czqsci nieruclromoSci
stanowiqcej drogq powiatowq Kolbiel - Siennica z przeznaczeniem pa wykonanie
9!olnika przy ul, Kolbielskiej Wyjasni{,2eu2yczenie jest na okres do dnia 3O tistopada
2017 r' Nastgpnie odczytal projekt uclrwaly w-sprawie uzyczenia czgsci nieruclromosci
polozonej w miejscowosci siennica, stanowiqcej drogg powiatowq nr 273gw,przeprowadzono glosowanie w ktorym za podjqciem uchwaty Zaizqd powiatu
opowiedziat sig jed nogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalq Nr 643/17 w sprawie u2yczenia czqscinieruchomosci polo2onej w miejscowo6ci siennica, stanowiqcej droggpowiatowa nr 2738W,



Ad,12

- Starostwa Powiatowego w Mirisku Mazowieckinr,
- Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Mazowieckim,
- Zespolu Szkol Nr 1 w Minsku Mazowieckim,
- Poradni Psychologiczno-pedagogicznej w Sulejowku,
- Domu Dziecka w Falbogach,

w Minsku Maz
ktorym za podjqciem uchwaty czlonkowie

djgciem uchwaty
odjqciem uchwaiy,
podjqciem uclrwaiy,
odjqciem uchwa.ly,
odjqciem uchwa{y.
nie bylo,

- Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 644/17 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2017 rok,

Ad, 13

Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbqdzie siq g pazdziernika br, o godz 9.00.
Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami WojcieJh osinskiprzedstawil pismo dyrektora ZSZ Nr 2 w Minsku Maz,, ktory na podstawre prsnra

Wyzszej Szkoty Euroregion alnel z Jozefowa (ktora nie wyKorzysturje pomiesizczeniao pow 37 mkw, w lqczniku) zwrocit siq o wyrazenie' zgoay na przeiqr:ie tegonarr iaa '^-^ ^ i^
vv| ilvJ4vzgt ild,
Wicestarosta powiedzial, 2e dyrektor powinien uzasadnic na jaki cel potrzebne jest topomieszczen ie

Kolejno przedstawione zostato pismo dyrektora Zespolu szkoi rm M
Sklodowskiej - Curie w Minsku Maz,, w kt6rym iniormuje ze z po\^todu przebudowyul Dqbrowki w dniach 4-15 wrzesnia br. na prosbq Burmistrza Miasta Mihsk Mazt dyt'ektora Szkoty Podstawowej Nr 2 udostqpniono utwardzone boisko szKorne
z ptzeznaczentem na parking dla rodzicow dzieci szkoly podstawowej,

Naczelnik Wydzialu-lnwestycji- Wincenty Bartnicki przedstawit propozycjq pKp
PLK odnosnie zapisoww $ 12 porozumierriu na budowq tunelu w surejowku

Po analizie Zarzqd powiatu zaakceptowal piopozycjq porozumienra, are
PKP PLK
dziala,2e przy opracowywaniu zaiozen do
wyzkq o 100 zt na etat, natomiast

samorzqdowych Minirnarna stawka,,,T3ol:1y,;?,,!il'i%":':3r tji:':-l*:,!
1 700 zl, a w naszych jednostkach sq pracownicy, ktorzy majq najnizsze



wynagrodzenie w ten sposob skalkulowane, ze obejmuje to wynagrodzenie lqcznie
wyslugq lat i premie.
Podjqta zosial decyzja, Zeby wlqczVc do ptacy zasadniczei premie, wtedy uzu;petni to
minimalnq stawkq.

Sekretarz Powiatu - Danuta Roguska powiedziata, ze trzeba bqdzie zmienic
zasady wynagradzania,

4d.14
Protokot posiedzenia w dniu 1 1 wrzesnia 2017 r, zostat przyiqty.

Ad, 15
Zamknigcie posiedzenia,

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicestarosta - Krzy sztof ploch ock i

Czlonkowie Zarzqdu, Marek pachnik

Piotr Wieczorek

Lukasz Bogucki

a1


